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INTERPELACJA 

dot. Klastra energii w Gliwicach 

 

      Jednym z najważniejszych zadań samorządu terytorialnego jest zaopatrzenie w energię. 

Aby zachować ciągłość działania miasta i zapewniać zaspakajanie potrzeb mieszkańców na 

właściwym poziomie szczególnie istotna jest energia elektryczna i cieplna. 

      Miasto Gliwice świadome współczesnych wyzwań związanych z pozyskiwaniem energii, w 

szczególności ze źródeł odnawialnych, rozpoczęło w poprzedniej kadencji samorządu 

terytorialnego (2018-2024) działania w ramach powołanego klastra energii. 

      Przeprowadzone dotychczas prace i analizy wykazały, że potencjał tkwiący w licznych 

miejskich nieruchomościach oraz w gliwickich spółkach warto i należy wykorzystać. Miasto 

Gliwice jest zdolne produkować i efektywnie wykorzystywać znaczną cześć potrzebnej 

energii i tym samym istotnie zmniejszać koszty swojego funkcjonowania. Wskazana jest 

także współpraca z takimi podmiotami jak spółdzielnie mieszkaniowe (np. wykorzystanie 

dachów budynków mieszkalnych do pozyskania energii przez zastosowanie fotowoltaiki) oraz 

przedsiębiorcami mającymi zdolność produkowania energii i gotowymi do jej wymiany w 

ramach klastra. 

      Uprzejmie proszę o informację: czy i jak przebiegają obecnie prace w ramach gliwickiego 

klastra energii, jakie działania są prowadzone przez Miasto Gliwice i spółki miejskie 

zaangażowane dotychczas w uruchomienie odnawialnych źródeł energii. 
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